



November 28, 2011

Le 28 novembre 2011

Document 211116

## Notice of a Disciplinary Tribunal Hearing

## Avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire

### In the matter of Charges Laid Against Mr. Ashley B. Crozier, FCIA

### Concernant les accusations portées contre M. Ashley B. Crozier, FICA

*On October 19, 2011, pursuant to Bylaw 20.06(6), a notice of a hearing before a Disciplinary Tribunal of the Canadian Institute of Actuaries was hereby provided to inform members of the Institute and the public about disciplinary cases involving a member of the Institute.*

*Le 19 octobre 2011, conformément à l'article 20.06(6) des Statuts administratifs, un avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire de l'Institut canadien des actuaires a été transmis afin d'informer les membres de l'Institut et le public au sujet de causes disciplinaires impliquant un membre de l'Institut.*

The hearing took place on October 24 and 25, 2011.

L'audition a eu lieu les 24 et 25 octobre 2011.

The Disciplinary Tribunal has now rendered its decision on the charges and found the Respondent guilty of all charges. Accordingly, a hearing on penalty has now been scheduled in accordance with Bylaw 20.07(6).

Le tribunal disciplinaire a rendu sa décision concernant les accusations et a déclaré l'intimé coupable de toutes les accusations portées contre lui. Par conséquent, la date d'une audition sur la pénalité a été fixée conformément à l'article 20.07(6) des Statuts administratifs.

The hearing on penalty will take place on December 2, 2011 at 10:00 a.m. at 112 Adelaide Street East, Toronto.

L'audition sur la pénalité se tiendra le 2 décembre 2011 à 10 h, au 112, rue Adelaide Est, à Toronto.